
SVET STARŠEV          

                                                                       

 

ZAPISNIK 

 

1. seja Sveta staršev v šol. leto 2017/18 z dne 25. 9. 2017  ob 

18.00 uri. 

 

Prisotni: člani sveta staršev – lista prisotnosti, ravnatelj Vladimir 

Znoj, poslovna sekretarka Dragica Majce. 

 

Seja se je pričela ob 18.00 uri. 

Predsednica je pozdravila prisotne in ugotovila, da je svet sklepčen. 

Predlagala je naslednji dnevni red in prisotni so ga potrdili. 

 

1. Predstavitev novih članov.  

2. Pregled sklepov in potrditev zapisnika zadnje seje. 

3. Novosti v šolskem letu. 

4. Pregled Letnega delovnega poročila za šolsko leto 2016/17. 

5. Pregled Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2017/18. 

6. Anketa zadovoljstva. 

7. Razno 

8.  

Ad 1)   
Predstavili so se vsi člani Sveta staršev. 

 

Ad 2) 

Predsednica je prebrala sklepe zadnje seje. 

Člani sveta so soglasno z dvigom rok sprejeli SKLEP ŠT. 900-17/18_1/1: Zapisnik zadnje seje 

Sveta staršev se potrdi. 

 

Ad 3) 

Ravnatelj je predstavil novosti v šolskem letu 2017/18: 

 Erasmus + 

V letošnjem in naslednjem šolskem letu bo na šoli potekal projekt z imenom 'EU Olympics' 

(Evropske olimpijske igre), ki ga pripravljamo v okviru programa Erasmusplus. Namen 

projekta je povezovanje učencev/učenk z vrstniki iz evropskih držav, utrjevanje angleškega 

jezika, spodbujanje zdravega življenjskega sloga, timskega duha in premagovanje ovir in meja 

med evropskimi narodi. 

Pridobili smo evropska sredstva, s katerimi bomo izpeljali projekt – izvedli projektne 

obveznosti na temo projekta (izdelki, ozaveščanje, projektni dogodki ipd.), mobilnosti 

(izmenjave s sodelujočimi šolami: Španija (Badajoz), Portugalska (Peniche), Bolgarija 

(Sofija)) ter gostovanje teh šol pri nas. 

Gostovanje pri nas bo predvidoma potekalo v marcu 2018, prvi obisk (Portugalska) bo v 

aprilu 2018, novembra 2018 sledi obisk Bolgarije in spomladi 2019 obisk Španije. 

Neposredno bodo v projektu sodelovali učenci/učenke 9. in 8. razredov, skupaj 18 

učencev/učenk (6 učencev/učenk se udeleži posamezne mobilnosti), posredno bodo lahko 

sodelovali tudi ostali (pri gostovanju tujih šol vabimo k sodelovanju vse učence/učenke, prav 

tako se bodo lahko vsi udeležili aktivnosti, ki bodo potekale v času projekta). 

O projektu bomo obveščali na šolski spletni strani, ustvarjena bo tudi FB stran projekta in blog 

(povezava s šolske spletne strani), izdelki bodo na ogled na razstavah oziroma v šolski 

knjižnici ali na spletni strani. 

 Interesne dejavnosti 

Interesne dejavnosti na RS so za letošnje leto razpisane v okviru razreda. Učenci, ki so v 

podaljšanem bivanju se morajo prijaviti k eni od ponujenih dejavnosti. 

 

OŠ ZADOBROVA 
Zadobrovška c. 35 

1260 LJUBLJANA-POLJE 
e-mail: os-zadobrova.lj@guest.arnes.si 

http://www.os-zadobrova.si 
tel.: +386/082055050 

fax: +386 (0)1/5282 591 
TR: 01261 6030663534 

Davčna štev.: SI 32930798 
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Interesne dejavnosti na PS: učitelji bodo obvestili učence katere dejavnosti so ponujene in ob 

katerem času (večina dejavnosti je namenjena pripravi na tekmovanja). 

Urniki so objavljeni na spletni strani in v avli.  

Robotika bo preduro ob petkih, verjetno za 6. in 7. razred, lahko pa tudi za ostale, če bo 

interes. 

Interesna dejavnost Računalništvo za 5. razred bo ob sredah 7. uro na 14 dni, ker je 

prijavljenih veliko učencev. 

 Pouk v času gradnje 

Prvi razred v stari šoli v Polju. 

RS ni sprememb. 

PS: učenci so v matičnih učilnicah. 

Dodatna učilnica – delavnica za tehniko v zaklonišču. 

Statična sanacija se zaključuje v oktobru. 

Konec oktobra predvidevamo rušitev dela šole. 

Končanje del in otvoritev prizidka planiramo 7. 4. 2018. 

 Dopolnilni pouk  

Miha Bašelj – MAT: torek 0 ura za 6.-9. R 

Marko Ovnič  – MAT: sre, čet, pet 0 ura za 6.-9. R 

Lucjana Somrak  – SLJ: sre 6 ura za 6.-9. R 

Barbara Kmet – TJA: tor 0 ura za 6.-9. R  

 Dodatni pouk.  

Mirja Glaser – SLJ: pon 6 ura 6.-9. R 

Marko Ovnič – MAT: sre, čet, pet 0 ura za 6.-9. R 

Tina Grobin  – TJA: tor 6. in 7 ura za 8.-9. R 

 Delo z nadarjenimi bodo izvajali Lucjana Somrak, Miha Bašelj, Tina Grobin, Janez Kardelj, 

Petra Mallion. 

 

 

Ad 4) 

Ravnatelj je predstavil Letno delovno poročilo 2016/17, ki je tudi objavljeno na šolski spletni strani.  

Pripomb ni bilo. 

 

 

Ad 5) 

Ravnatelj je predstavil Letni delovni načrt 2017/18, ki je tudi objavljen na šolski spletni strani. 

Pripomb ni bilo. 

 

 

Ad 6) 

Prisotni so izpolnili anketo zadovoljstva: 

 



 

 

 

 

Ad 7)  
Člani sveta so soglasno z dvigom rok sprejeli SKLEP ŠT. 900-17/17_1/2: Jožef Reberšek, Jurij 

Horvat, Mateja Glavnik, Nadja Šalamun so ponovno imenovani  v odbor  šolskega sklada. 

Člani sveta so soglasno z dvigom rok sprejeli SKLEP ŠT. 900-17/17_1/3: Irma Bartol je imenovana 

v skupino za prehrano. 

 

Pohvale: 

 Bivši učenec OŠ Zadobrova je začel šolanje v ZDA (Lyndon Institute, ki se nahaja v kraju 

Lyndonville/Vermont).  

             Že prvi dan je moral opraviti test matematike in angleščine. Oboje je opravil z odliko, za kar    

             se predvsem zahvaljujeva ge. Kmet in g. Ovniču, ki sta mu uspešno predajala znanje v zadnjih  

             letih na OŠ Zadobrova. 

 Pohvala našima učiteljicama Petri Klander Žarkovič in Mariji Atanasov za njuno delo. 

Pobude: 

 Glede prevoza s kolesom ali avtobusom imamo iz Sneberskega nabrežja še vedno številne 

ovire in v zadnjih letih na tem področju ni bilo narejeno praktično nič, razen rdeče 

pobarvanega betona na križišču. Že hoja do avtobusne postaje je potencialno smrtno nevarna, 

saj ni ne pločnika niti svetlobnega signala, ki bi označeval prehod za pešce. V primeru slabega 

vremena ni strehe na postajališču. Situacija je ista kot pred 40 leti in se je težko znebiti 

občutka, da MOL ravna do tega konca Ljubljane mačehovsko. Tu bi bil potreben nenehen 

pritisk na ustrezne službe oz.  organe. Vožnja s kolesom je še nevarnejša, tako v smeri 

Zadobrove kot v smeri Jarš. Spet, za varnost je poskrbljeno katastrofalno in svojih otrok ne 

želim izpostavljati takemu tveganju. Svet staršev se je dogovoril, da bo o omenjeni težavi 

obvestil Svet zavoda. 

 Predlog podan na roditeljskem sestanku je bil, da bi na igrišču in poti na zahodni strani šole 

namestili koše za smeti, ker je menda vedno veliko smeti in čistilke jih vsako jutro pobirajo. 

ODGOVOR ravnatelja - koš bomo čim preje namestili. 

 Objava slik na internetu oz. facebook strani šole. Po posvetu so se člani Sveta Staršev odločili, 

da ostane tako, kot je bilo. Starši otrok, ki pa ne želijo objav svojega otoka, naj to pisno 

sporočijo razredniku.  

 E računi. ODGOVOR ravnatelja – Možno je poslovanje prek e računov. 

 Zanima nas, zakaj se šolska hrana kuha in vozi iz OŠ Sostro, če ima sosednji vrtec svojo 

kuhinjo in sami kuhajo. Šolska hrana je neokusna, v vrtcu pa je dosti boljša. Dostava iz vrtca 

bi bila lažja, zakaj se ne uporabi vrtčevska kuhinja? ODGOVOR ravnatelja – vrtec nima 

kapacitete, da bi kuhal še za našo šolo, čeprav smo se o tem že večkrat pogovarjali z 

ravnateljico vrtca. 

 Na junijski seji smo potrjevali ceno delovnih zvezkov. Na seznamu ni bilo navedene nemščine 

oziroma je pisalo, da se uporabijo učbeniki iz 4. razreda. Sedaj smo morali kupiti nov delovni 

zvezek in učbenik, kar je skupaj stalo EUR 27,00. Cena je cca 35% višja od potrjene na seji. V 

4.r. učenci pri nemščini niso uporabljali učbenikov, niti delovnih zvezkov. Starši potrdimo 

ceno, potem je pa višja. ODGOVOR ravnatelja – Dogovor je bil, da ne kupujete učbenikov za 

angleščino, za nemščino in italijanščino pa velja kupljeni učbenik v 4. Razredu za dve leti. 

 Ponudba krožkov za 5. razred je zelo okrnjena. Na voljo so le trije. Pa še to žal jih tisti, ki 

hodijo na nemščino, ne morejo obiskovati. ODGOVOR ravnatelja – Dodan je še računalniški 

krožek. 



 Ali bo letos dramski krožek? ODGOVOR ravnatelja – bo in sicer v popoldanskih urah ob 

četrtkih. 

 Predlagamo, da spremenite urnik 4. c tako, da bodo imeli učenci ob torkih vsaj 1 uro športne 

vzgoje, da se vmes vsaj eno uro malo pretegnejo in razvedrijo. Če za to ni dobre volje, pa 

predlagamo, da poleg kosila, ki ga imajo 6. uro, učencem namesto organiziranih interesnih 

dejavnosti ter dopolnilnega / dodatnega pouka raje ponudite oziroma dopustite prosto 

igro. ODGOVOR ravnatelja – Počakali bomo dva meseca, da vidimo, kako pouk funkcionira, 

potem se bomo odločili,  ali je potrebna sprememba. 

 Na drugih šolah se otroci zberejo okrog osmih v razredu. Se družijo, morda pomalicajo. Potem 

pa skupaj odidejo na avtobus. Starši pri teh letih res ne potrebujejo več mahati in zamujati 

službe. Seveda je organizacija spet tako težja za učitelje, vendar mislimo, da odhod ob devetih 

res ni primeren, otroci pa so lahko že malo bolj samostojni. ODGOVOR ravnatelja – za 2. 

razrede, ki letos še odidejo na tabor, bo poskrbljeno za primeren čas odhoda. 

 Naši otroci, starosti 9 let, imajo ob torkih pouk od zjutraj pa do 15h popoldne, kar se večini 

staršev zdi pretirano; imajo 5 ur pouka, 6. uro so si morali izbrati neko dejavnost, nato pa 

imajo 7. in 8. uro, ko so sicer že precej utrujeni, blok uro tujega jezika in starši dvomimo, da 

bodo otroci od tega pouka odnesli to kar bi morali. Zavedamo se, da je urnik težko uskladiti, 

vendar pa bi ga bilo vseeno potrebno organizirati v otrokom sprejemljivi obliki, pa čeprav gre 

za izbirne predmete. ODGOVOR ravnatelja – vsaj en mesec bomo poskusno izvajali po 

obstoječem urniku. 

 Na starše je bilo apelirano (kolikor mi je poznano tudi v drugih 4. r), naj otroci, ki so v 

popoldanskem varstvu, hodijo domov ob 15h in naj hodijo sami; tudi to se nam zdi glede na 

njihovo starost nepotreben pritisk, ker vsi vendarle ne stanujemo "čez cesto". Pri tem starši 

menijo, da bi tudi šola lahko naredila več, v obliki pritiska na četrtno skupnost, da se na 

Šmartinski cesti uredi ustrezen, zavarovan prehod in se tako poskrbi za varnost otrok, ki v šolo 

prihajajo s Sneberskega nabrežja. ODGOVOR ravnatelja – Starši se sami odločijo kako učenci 

hodijo domov. Pobudo za ureditev varnosti na Šmartinski cesti bomo prek Sveta zavoda 

posredovali odgovornim. 

 Pripombe so bile na delo knjižničarke, ki naj bi bila do otrok zelo zadirčna, zaradi česar se 

nekateri otroci knjižnici izogibajo, saj se je bojijo, ker se dere na njih in prosimo, če se jo na to 

lahko opozori. ODGOVOR ravnatelja -  se je pogovoril s knjižničarko. Je pa v tem času imela 

veliko dela z zavijanjem novih učbenikov. 

 Starši so opozorili na avtomobile, ki so parkirani znotraj zapornice pred šolo v Polju. Otroci se 

na tem dvorišču igrajo, stanovalci se ne držijo vedno dogovora in vozijo znotraj nje. Ograja 

obrnjena proti Zaloški, ima vrata, ki so pogosto odprta in premalo zavarovana. Prosimo, da bi 

se za varnost še bolj potrudili in opozorili tako stanovalce kot učitelje. ODGOVOR ravnatelja 

– bo opozoril vodstvo OŠ Polje. 

 Pripombe so tudi glede kosila, saj otroci dvakrat v tednu dobijo kosilo kar pozno, šele ob 13.30 

in 13.45. ODGOVOR  ravnatelja – Učenci imajo na razpolago prigrizke (sadje in kruh), če so 

lačni. 

 

Seja se je zaključila ob 20.30 uri 

 

 

Zapisala: Dragica Majce                                                               Predsednica Sveta staršev: Irma Bartol 


